



Plats: Scandic hotell, Upplands Väsby
§ 193 - 217

Beslutande:

Marie Carlsson
Annelie Karlsson Karjalainen
Peter Flinck
Maritha Forss
Susanna Hagman
Jessica Svensson

Suppleanter:

Meddelat förhinder:

Adjungerad

Catarina Wingård

Frånvarande:

Inbjuden

§ 168 Mötet öppnas

Mötets vice ordförande Marie Carlsson öppnade mötet kl 19.03 och hälsade alla välkomna.

§ 169 Val av justerare

Mötet utsåg Susanna Hagman att jämte ordförande justera dagens protokoll.

§ 170 Fastställande av dagordning

Dagordningen fastställdes och godkändes med nedanstående.

(Jessica Svensson ansluter 19.08)

§ 171 Föregående protokoll

Föregående protokoll från 180122 godkändes och lades till handlingarna.

§ 172 Inkommen post

Inkommen post gicks igenom och lades till handlingarna.

§ 173 Inkomna skrivelser

180127 mail från medlem
180209 mail från medlem
180212 mail från medlem
180213 mail från medlem
180220 mail från medlem
180223 mail från medlem

§ 174 Utgående skrivelser/post för kännedom

Utgående post gicks igenom och lades till handlingarna.

§ 175 Uppdragslista

Uppdragslistan gicks igenom och uppdaterades.

- Proposition gällande FM och Club Show listor - Klart
- Skrivelse gällande prövning av grundregler hos SSRK - Läggs ner
- Mötesordförande fullmäktige - Klart
- Förhandla om Royal Canin avtal - Klart
- Teckenförklaring Charmören - Klart
- Skrivare Kassör - Klart

§ 176 Charmören, Apportören, Hemsida och Facebooksida

(Charmören sista manusstop 180517) (Apportören sista manusstop ?)

§ 177 Protokoll/anteckningar från kommittéer/arbetsgrupper för godkännande

Inga protokoll/anteckningar har inkommit.

§ 178 Beslut per capsulam

Beslut per capsulam taget 180217 gällande att man får anslå utländska kullar via hemsidans valpförmedling. För att få annonsera krävs medlemskap i FRK.

§ 179 Beslut via AU (arbetsutskott)

Inga AU beslut är fattade.

§ 180 Flatbutiken

Ingen rapport.

§ 181 Rapport från Vice Ordförande

Inget att rapportera

§ 182 Rapport från kassören

Revisorerna har allt just nu för revision.

§ 183 Rapport från exteriöransvarig

Raskompendiet är skickat till Norska rasrådet.
Kassören sänder faktura för raskompendiet till Norska rasrådet.

§184 Rapport från avelsansvarig

Medgivandeblanketter alternativa RD listor är framtagna och sekreteraren får i uppdrag att lägga till loggan på dokumenten.

§185 Rapport från jaktansvarig

Jaktansvarig informerar status för planeringen runt Nordiska Mästerskapet deltog på ett skype-möte för någon vecka sen. (Bilaga 1.)

§186 Rapport från utbildningsansvarig

A-provsträning kommer tyvärr inte genomföras som var planerad i Skåne. Östra sektionen är tillfrågad om att ansvara för rasmontern vid Stockholms mässan i december.

§187 Rapport från ungdomsgruppen

Vendela Sandell ny medlem i ungdomsgruppen.

Mötet beslutar att Vendela Sandell ingår i ungdomsgruppen och hälsar henne varmt välkommen.

§188 Fullmäktige/Sektionsmöte 17 - 18 mars 2018

Mötesordförande är bokad inför fullmäktigemötet.

Förslag punkter till sektionsdag

- Föreningsetik - Annelie kollar föreläsare
- Mål och vision, en gemensam i FRK
- Flatmästerskap - Club Show - Flatläger / Peter
- Hemsidor/ Nyhetsbrev
- Grupp arbete - För och nackdelar liknande hemsidor
- FB-R information "hur vi fortsätter".

§189 Punkt för beslut

a) Skrivelse gällande inkorsningsprojektet

Mötet diskuterar skrivelsen.

Mötet beslutar att Maritha Forss får i uppdrag att sammanställa svar på skrivelsen gällande inkorsningsprojektet .

b) Svar på skrivelse gällande styrelsens meddelande hemsidan.

Mötet diskuterar skrivelserna.

Mötet beslutar att sekreteraren sammanställer svar gällande inlägg på hemsidan.

c) Skrivelse gällande protokoll

Mötet diskuterar skrivelsen.

Mötet beslutar att vice ordförande sammanställer svar på skrivelsen gällande protokoll.

d) FRK Västra sektionens önskar arrangera Elitklass i B-prov

FRK Västra sektionen har lämnat in önskemål om att få arrangera även i år Elitprov i B-prov.

Mötet beslutar att FRK Västra sektionen får arrangera B-prov i Elitklass HS Jaktansvarig ansöker om provet. Sekreteraren meddelar Västras styrelse om beslutet.

e) Skåne/Blekinge sektionen önskar få ta del uppgifter på nya Flatägare.

Mötet diskuterar fråga. Det är många aspekter man måste kolla på innan uppgifter lämnas ut bland annat gällande sekretess.

Mötet beslutar att kommande styrelsen får jobba vidare med frågan.

f) Omedelbar justering av § 214 a - e

Mötet beslutade att omedelbart justera paragraf 214 a - e.

§190 Övriga frågor

Inga övriga frågor uppkom.

§191 Nästa möte - Inga mer möten är planerade innan Fullmäktigemötet.

§192 Mötets avslutande

Vice Ordföranden tackar för visat intresse och avslutar mötet kl 21.46.

Vid protokollet:

Annelie Karlsson Karjalainen
Sekreterare

Justeras:

Marie Carlsson
Vice Ordförande

Susanna Hagman
Justerare